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Muistio 
 

Kirkonkylän vanhempainryhmä 25.9.2019 klo 17:30-19:00 

Läsnä: Heikki Kumpula, Miia Länsitie, Stiina Leino, Minna Hintsala, Jukka Ojala, Sirkku Mustonen, 

Sami Paavola 

Asiat: 

1. Tervetuloa 

a. Sirkku Mustonen kertoi päiväkodin kuulumisia. Päiväkodissa on tänä vuonna viskareita 

ja eskareita kirjoilla. Päiväkodin toiminnassa viskarit ja eskarit menevät sulassa 

sovussa arjessa. Pienten ruokailusta keskusteltiin, koulukeskuksessa tehdyn ruokala-

muutoksen yhteydessä. Ruokailusta huolenaiheeksi nousi melu ja häly. 

Oppilaat/lapset ovat kuitenkin pienten osalta kokeneet ruokailun turvalliseksi.  

b. Jukka Ojala kertoi B-talon remontista ja siihen liittyvistä muutoksista/tapahtumista 

kesän aikana. Puretun A-talon paikalle on tulossa jollain aikavälillä pelikenttä. 

Keskustelua herätti A-talosta tuotua kalusteiden kohtalo ja kunto. Jukka kertoi ettei 

mitään pehmeää ole tuotu A-talosta muihin tiloihin.  

2. D-talon kuntotutkimukset 

a. Sami Paavola kävi läpi D-talon kuntotutkimukset pääpiirteittäin. Esitys liitteenä.  

3. Hyvän kasvun arvioinnin tuloksia 

a. Kävimme yhdessä läpi hyvän kasvun arvioinnin tulokset. Keskusteltiin yhdessä koulun 

kerhojen tavoitettavuudesta ja nuorisotoimen järjestämistä ohjelmista/tapahtumista. 

Keskustelua herätti myös poikien lukeminen ja lukematttomuus.  

4. Lukuvuosisuunnitelman läpikäynti 

a. Kävimme yhdessä läpi koulun tulevan vuoden lukuvuosisuunnitelmaa. Vanhemmat 

korostivat yhteistyön merkitystä ja lasten vahvuuksien hyödyntämistä, korostamista ja 

löytämistä koulun arjessa.  

5. Järjestyssääntöjen päivittäminen – esittely 

a. Sami Paavola kävi läpi järjestyssääntöihin tulevat muutokset. Säännöt käydään läpi 

vielä opettajakunnan ja oppilaiden kanssa. Säännöt tulevat voimaan toisen jakson 

aikana. Suurimmat muutokset koskevat oppilaiden myöhästymisiä sekä 

rästikokeita/tehtäviä.  
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6. Vanhempien osallisuuden ideointia 

a. Keskustelimme vanhempien mahdollisuudesta osallistua koulun toiminnan 

suunnitteluun sekä mahdolliseen uuden koulun rakentamiseen.  

7. Muut asiat 

- uusi henkilökunta 

o Esiteltiin koulun henkilökunta ja käytiin läpi pitempi aikaiset sijaisuudet.  

- tasa-arvon edistämisen hanke 

o Käytiin läpi Tasa-arvon edistämishanketta, jossa Kirkonkylän koulu on 

yhdessä Santamäen koulun kanssa. Jukka Ojala kertoi hankkeen 

tavoitteista sekä toiminnasta. Henkilökunnan esittelyn yhteydessä 

kerrottiin myös ketkä ovat lukuvuoden aikana töissä kyseisen hankkeen 

rahoituksella.  


